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Bierdrinkers zijn het afgelopen jaar meer bier rechtstreeks uit de fles gaan drinken. Zo’n 58 procent van de
mannen zegt thuis het liefst bier uit een flesje te drinken. 53 procent van de mannen geeft aan ook in
horecagelegenheden de voorkeur te geven aan een biertje uit de fles. Dit blijkt uit onderzoek van bureau
Metrixlab, gehouden onder 306 mannen, in opdracht van Grolsch. 

Het rechtstreeks drinken van bier uit een flesje heeft als voordeel dat het vocht op de juiste temperatuur is; het
komt regelmatig voor dat de glazen niet genoeg gekoeld zijn. Verder ligt een flesje lekkerder in de hand en kun
je er volgens Grolsch goed mee voor de dag komen. 
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